

## Styrelsemöte FMCK Falun 2018-05-09

Plats: Jämmerdalen, Falun

Närvarande:

Per Olhans, kårchef

Per-Erik Jansson, kassör

Anett Dahlbäck, sekreterare

Kenneth Tröger, ledamot

Kent Ackemo, ledamot

Ludde Tröger, suppleant

Christer Solefält (adjungerad)

1. Mötet öppnades av Per.
2. Dagordningen godkändes.
3. Till justeringsman valdes Perra.
4. Föregående protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.
5. Ordförande informerar:
  - a. (inget)
6. Ekonomi:
  - a. På kontot finns för närvarande 219 680,04 kr.
7. Medlemsfrågor:
  - a. 126 medlemmar har betalat medlemsavgiften hittills för 2018.
8. Hemsidan och Facebook:
  - a. Christer: Det behövs en strategi för hemsidan. Det kan vara ett bra alternativ att göra informationen på hemsidan mer statisk, med inriktning på de som är intresserad av information om föreningen. Information om klubbträningar kan det finnas intresse av att också ha på hemsidan.
9. Ordonanser:
  - a. Hemvärnsövning kommer att hållas på fältet under tiden 17-20/5.
10. Enduro:
  - a. Vi har fått klartecken av SMK Dala att ta över förrådet bakom klubbhuset på Jämmerdalen. En ny dörr behöver sättas dit och hyllor sättas upp invändigt.
  - b. Beslutades att försöka arrangera Stenskottet som en tidsträning i år. Vi har inte tillräckligt med intresserade som ställer upp och hjälper till, för att kunna dra runt en tävling. Kenneth pratar med Lennart Andersson för att höra om han kan vara ansvarig för en tidsträning.
  - c. Extrempåret: Efter möte med SMK Dala har vi fått ok från dem att bygga banan, under förutsättning att vi tar hänsyn till den lilla crossbanan. De vill även få ett skriftligt godkännande från Fortifikationsverket innan vi får dra igång på allvar. Vi behöver dock undersöka hur det är med banlicens. Eventuellt behöver Svemo kontaktas avseende det.
  - d. Mötet beslutade att avsätta max 20 000 kr för att bygga och utveckla extrembanan.
  - e. Diskuterades kring det låga anmälningssantalet till de två inställda lägren. Christer gör en enkät tillsammans med Sven, för att försöka få fram varför och hur vi ska göra det intressant att delta.
11. Övriga frågor:
  - a. GDPR:
    - i. Som GDPR-ansvarig utsågs Anett.

- ii. En inventering behöver göras för att dokumentera **var** vi har personuppgifter sparade och **vilka** uppgifter som finns.
  - iii. Anett och Per tar tag i detta till hösten
  - iv. Anett påbörjar städning i medlemsregistret så snart som möjligt.
12. Mailbeslut:  
a. (Inga)
13. Beslutslista:  
a. 20 000 kr avsätts till extrembanan.  
b. GDPR-ansvarig utsågs.
14. Nästa möte 15/8, 18:00 på Dellner Couplers i Vika.
15. Per förklarade mötet avslutat.

Vid tangentbordet,  
Anett Dahlbäck

Justerare

Per Olhans



Per Erik Jansson



**Beslutslista**

- 171211 Släpvagn Mora avvecklas.
- 171211 Extrembana påbörjas våren 2018.
- 171211 Användning av TA funktion införs. Medlemsavgift ska betalas innan licens kan lösas.
- 171211 Hemsidan ska uppdateras, resurs och ev kostnad undersöks(?)
- 180509 Beslutades att avsätta max 20 000 kr för att bygg och utveckla extrembanan.
- 180509 Anett utses till GDPR-ansvarig och ett arbete kring det påbörjas så snart som möjligt.